
Notulen MR 29 maart 2023

Tijdstip: 19.30-21.00 uur.

Aanwezig: IvD, GV, MS, LB.

Notulist: MB.

Notulen goedkeuren
Goedgekeurd.

Bepalen wie de notulen maakt
MB notuleert in afwezigheid van DH.

Mededelingen

- LB: meerdere malen klassen naar huis moeten sturen wegens gebrek aan invaldocenten.

Zorgelijke situatie. Aankomende vrijdag wordt hier met docenten over gesproken in verband

met verdere verkenning onderlinge inval.

- LB: Er is een invaller gevonden voor de afwezigheid docent groep 4.

- MS: zorg om verzwaring les in verband met uitbreiding groep als ouders bij afwezigheid en

gebrek aan inval, toch hun kind naar school brengen. Wordt gelijk meegedacht door GV: BSO

optie verkennen voor extra opvang? Wordt verkend door LB met benadrukking dat opvang

wezenlijk anders is dan onderwijs verrichten. Tevens zal er navraag gedaan worden naar de

oud-sollicitanten.

- LB: CJR boekt vooruitgang en is af en toe op school. CJR schrijft zelf een stukje voor de

Koetkrant om ouders te informeren. Mocht dat niet lukken neemt LB dit over. Collega Astrid

komt na verlof terug en zal dan ondersteunende werkzaamheden gaan doen naast LB.

Ingekomen post
- Vereniging Openbaar Onderwijs geeft veel aanbiedingen voor cursussen. MB heeft de cursus

Vrijwillige Ouderbijdrage gevolgd. MR Leerlingenraad Start een leuke optie voor de

Leerlingenraad voor school, onder de aandacht brengen?

- Bericht van GZ van de Ouderraad over vrijwillige ouderbijdrage. Fors meer betaald dan

voorgaande jaren. Vraag is of het voldoende is voor de begrootte activiteiten. LB gaat een

nieuwe reminder voor betaling vrijwillige ouderbijdrage doen.
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GMR vergadering
- Communicatie met GMR blijft lastig. 11 april is er een avond voor alle MR leden. Wie er van

ons aansluit is nog even afwachtend van locatie en tijdstip. GV heeft de GMR gemaild maar

heeft nog geen reactie gekregen.

Jaarplan

- Begroting

De begroting zal later per mail volgen. Wel is duidelijk dat de NPO gelden verdwijnen. Kleine

toelichting LB: waarschijnlijk een tussenjaar voorzichtige verwachting dat het jaar erop nieuwe gelden

beschikbaar worden gesteld. De Koet is stabiel en groeit, dat geeft vertrouwen. Nadeel is dat de

gelden vooral naar personele invulling zijn gegaan. Nog afwachten wat de consequenties zullen zijn.

- Meerjarig financieel beleid

Afgesproken dat de plannen voor juni met de MR worden gedeeld, tevens schoolgids en

schoolkalender.

- Onderwijsresultaten CITO

De onderwijsresultaten voor de Koet zijn gemiddeld. GV had een ander verhaal gehoord tijdens een

bijeenkomst. LB verklaart: resultaten van groep 1 tot en met 7 zijn gemiddeld. Groep 8 heeft de

afgelopen 3 jaar slechter dan gemiddeld gepresteerd. Interessante bevinding. Nieuwe strategie om te

kijken of het focussen op het middenkader van de groep de resultaten anders beïnvloedt dan de

focus die vooral gelegen heeft op de kinderen die minder dan gemiddeld presteren. Hier wordt

zorgvuldig over nagedacht en gekeken naar een passende insteek.

- NPO evaluatie

Zoals eerder vermeld worden gelden vooral ingezet op personeel zoals bij MS in de klas. Amber

maakt dat er meer ruimte is voor versteviging op het lezen in de groepen. Tevens is er het programma

Bouw waarin is geïnvesteerd. Een programma dat kan helpen als er in een vroeg stadium mogelijke

taalproblemen worden gesignaleerd zoals dyslexie.

- Studiedagen

Jaarplan is gecheckt. Naast bijvoorbeeld sterkte en zwakte analyse van de school wordt er ook

gekeken naar weging en spreiding. Opvallend is dat er veel gezinnen lijken te zijn die gebruikmaken

van hulpverlening. Er is ook behoefte aan teambuilding. Hier gaat gevolg aan worden gegeven.

Contact met OR

Contact met OR is nog niet zoals gewenst. Verwachting is dat DH daar een rol in kan gaan spelen als

zij overstapt naar de OR.
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Tevredenheidsonderzoek

Leerlingen zijn positief. Ouders en docenten op dezelfde punten positief en kritisch. Dit wordt tijdens

de studiedag 11 april verder besproken met de docenten.

Verkeerssituatie

Verwondering over traject zebrapad bij school. Blijkt uit eerdere stukken dat CJR voornemens was de

MR hierin mee te nemen. Dit is niet gebeurd. Vraag is wel of het zebrapad nu de juiste interventie is

voor het verkeersprobleem of juist gaat bijdragen aan dit probleem. LB gaat contact zoeken met

Ouderraad voor verdere duiding.

Nieuwkomersklas

IvD: het gaat goed. Er zijn nieuwe ontwikkelingen welke even kort zijn besproken. Verdere

communicatie daaromtrent volgt als er meer duidelijkheid is. De MR wordt daarin op de hoogte

gehouden.

Volgend vergadermomenten
- 24 mei op de Koet.

Stukje voor in de Koetkrant namens de MR
- Inkijkje 08.00 uur de Koet start op bij zieke docent.

- Verder weinig input. Daarom besloten om pas na de volgende vergadering stukje te schrijven.

Rondvraag
- Vragen van MB:

- Mobiele telefoon beleid > is er beleid op school en moeten we daar gezien de

ontwikkelingen in bepaalde klassen op ongewenste omgangsvormen in contact met mobiele

telefoons beleid op maken/aanpassen? Wordt besproken met de docenten.

- Rookbeleid op schoolplein. Door meerdere mensen gesignaleerd dat jonge mensen

gebruikmaken van het schoolplein na schooltijd en dan blowen/roken op het schoolplein.

Niet wenselijk gezien ze ook jongere kinderen rookwaar aanbieden. Meldingen worden

gedaan richting gemeente en politie, verzoek is om stappen te ondernemen. LB gaat

uitvragen.

- Extra week meivakantie mogelijk een keer naar juni verplaatsen. Optie wordt verkend LB gaat

het met docenten bespreken, de vraag is of het wenselijk is.
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